
Beitostølen Hytteforening (BHF) 

Styremøte 27.3.2023 

Til stede: Petter A. Knudsen, Knut Sem, Thomas Enger, Erik Garaas, Erik Borch-Nielsen, Jan 

Bjerk og Bernhard Melbye. 

1. Revisjon arealplan 

Kommunen bekrefter at de pr. dato ikke har kapasitet eller tilstrekkelig kompetanse i 

administrasjonen til å fremme revisjonsplaner for ny Arealplan til politisk behandling. 

Dette medfører at beslutning av arealplan vil utsettes til våren 2024. 

Dette er den viktigste saken for BHF å ta tak i fremover. 

I mellomtiden presses enkeltstående utbyggingsplaner for omregulering frem overfor 

kommunestyret. 

 

2. Prosesser rundt reguleringer av nye hyttefelt 

Liahaugstølen 

BHF avventer de tiltak som følges opp av Ole og Hedalen Hytteforening. De vil svare 

kommunen på utbyggers (Framsyn Fremtid AS) planer om omregulering av området. 

Dette er en strid som omfatter en rekke forhold knyttet til, selve omregulering av BYA, 

bygging på LNF områder, nye skitraseer og veier over eksisterende hyttetomter, 

mønehøgde og strid med naturvern og omkringliggende stølsdrift. 

Aasgarden III 

BHF avventer høringsinnspill fra de berørte lokale hytteforeninger (del av BHF) 

Aasgarden Sameie I og II samt Stakkstølie Syd Hytteforening, som er direkte berørt av 

utbyggingsplanene til Norske Fjellhytter AS. 

Striden her knytter seg til omregulering av BYA og leilighetsbygg med 5 etasjer i 

området. 

Andre planlagte hyttefelt for utbygging 

BHF har ikke registrert konkrete planer for andre hyttefelt som er lagt ut for 

utbygging. 

BHF vil følge opp kommunen vedr. evt. nye felt i prosess under møtet med alle 

hytteforeningene i Øystre Slidre i mai. Se punkt 3. 

- Endelig plan for bygging av Logistikkhuset med parkeringshus og gangbro i 

Beitostølen sentrum er ikke klarlagt. Oppdateres innen årsmøtet. 

 

3. Hytteforeningenes møte med kommunen ved rådmann og ordfører 

Siste møte med Øystre Slidre kommunen var 30.10.2022. Neste møte er planlagt i 

mai, men ingen dato er fastsatt med kommunen. 

BHF koordinerer agenda og innkalling til de andre 14 hytteforeningene i kommunen. 

BHF legger opp til en stram agenda som omfatter: 

- Tidsplan og prosess videre for revisjon av Arealplan 

- Informasjon om regulering av nye hyttefelt  

- Plan og prosess for videre arbeid med kapasitet av vanntilførsel og avløpsløsninger 

- Markedsundersøkelser av deltidsinnbyggere  



Under BHF’s dialogmøtet med Arbeiderpartiets representanter ble det fremmet 

interesse og mulighet for en markedsundersøkelse blant deltidsinnbyggerne. Dette 

for å få frem mer fakta om bruk av hytta og tjenester som bla løypeforeningen. 

 

4. Dialogmøte med lokalpolitiker 20.3.2023 

BHF møtte her politikere fra AP, SP og H. Vi registrerte stor interesse fra AP og SP på 

videreføring av denne type dialogmøte direkte med lokalpolitikere. 

BHF planlegger for et nytt møte etter kommunevalget, og sikter på et møte i 

vinterferien 2024. 

 Informasjon om møtet den 20.3.2022 vil bli gitt på årsmøtet i BHF den 5.8.2023. 

 

5. Plan for årsmøtet 5.8.2023 

- Budsjett 2024 ble godkjent av styret og dette presenteres på årsmøtet. 

- Regnskap 2022 og Balanse pr 31.12.2022 er sendt ut til styret.  

- Revisjonsrapport vil foreligge når årsberetning er klarlagt. 

- Innkalling til årsmøte gjøres klar av Petter 

- Utkast til årsberetning gjøres klar av Petter og sendes til styret for gjennomgang 

- Mulige innlegg med «Planer for Beitostølen» av Terje Fahre og «Informasjon om 

Helsesportsenteret» av Astrid Nyquist avklares endelig av Erik B-N. 

- Styret legger opp til en aktiv runde med spørsmål og svar etter den formelle delen av 

årsmøtet, slik at vi får fanget opp bedre reaksjoner og meninger blant deltakerne på 

møtet. 

 

6. Løypeforeningen 

Beitostølen Fellesgoder AS er nå etablert som ansvarlig for driften av bla. 

Løypeforeningen. Dette skulle sikre driften av løypeforeningen fremover. 

Løypeforeningens hjemmeside er på ingen måte oppdatert.  

Løypeforeningen verveinformasjon legges ut på BHF’s hjemmeside.  

Kontingent for 2023 er kr 1020.- 

 

7. Fjellgrensenettverket i Valdres 

BHF er medlem av Fjellgrensenettverket, som omfatter enkeltstående 

naturvernorienterte grunneiere, hytteforeninger gjennom Valdres Hytteforum, 

Naturvernforbundet, DNT Valdres, Forum for natur og friluftsliv Innlandet og 

enkeltpersoner. Nettverkets leder Ole M. Fossli har sendt kommunene et innlegg om 

«Hvordan bør ny global naturvernavtale (Montreal avtalen) påvirke hytteutbyggingen 

i Valdres». Her tar han opp bla følgende: «Kommunen har et stort ansvar for å sikre 

langsiktig ivaretakelse av naturverdiene i landbruk- natur- og friluftsområdene (LNF). 

Behandling av forslag til nye utbyggingsplaner, som ikke er i samsvar med arealplanen 

gjennom separate reguleringsplaner og dispensasjonsbehandlinger, øker 

konfliktnivået mellom samfunnsinteressene og må unngås». 

BHF bør bruke dette nettverket for alt det er verdt i prosessen rundt revisjon av 

kommunens arealplan. 

 



8. Fartsgrense på strekningen Garli – Beitostølen sentrum 

 Ønske om 60 km/t, mot i dag 80 km/t, er for tredje gang avvist av Statens Vegvesen. 

 

9. Møteplan 

 Neste styremøte er foreløpig satt til 30.5.2023 kl. 1900 hos Petter 

 

 


